
Jaarverslag KGCN 2020 
 
Inleiding 
Het afgelopen jaar stond in het teken van de Coronacrisis en de (on)mogelijkheden die dit met zich 
meebracht. Vanaf maart kregen we te maken met de beperkingen die ons werden opgelegd. Vele 
evenementen konden niet doorgaan, maar het bestuur heeft zich ingespannen om toch het contact 
te behouden met de leden, door alternatieven te bedenken. Het bestuur is blij dat we een hechte 
club zijn en dat we zoveel mogelijk uitvoering hebben kunnen geven aan onze missie en visie.  
 
Bestuur 
In 2020 is een nieuw algemeen bestuurslid PR toegetreden tot het bestuur. Tevens is de termijn van 
het algemeen bestuurslid redactie met een jaar verlengd. Het bestuur bestond uit de volgende leden:  
Voorzitter: Jan van Ruijven, Secretaris: Nico Zwakman, Penningmeester : Hans de Vries, Bestuurslid 
redactie: Peter de Jong, Bestuurslid evenementen: Caroline Marcussen, Bestuurslid PR: Wilko de 
Boer. Het bestuur heeft in 2020 7 keer vergaderd, waarvan 3 keer fysiek en 4 keer online.  
 
Financiën 
Het bestuur is er wederom in geslaagd de club financieel gezond te houden. Er is zelfs een overschot 
en het saldo op onze spaarrekening is vrijwel gelijk gebleven. Tijdens de aanstaande ALV zal de 
penningmeester een cijfermatige toelichting geven. De inkomsten van het afgelopen jaar zijn lager 
dan begroot. Dit komt doordat een kwaliteitsslag gemaakt is door alle adverteerders vanaf 2021 aan 
het begin van het jaar hun factuur te sturen. Dat heeft het afgelopen jaar geresulteerd in 
deelfacturen waardoor de inkomsten lager waren. Tevens zijn de advertentiekosten met 25% 
verlaagd om de huidige adverteerders aan ons te blijven binden. Dit is mogelijk omdat voor de Ghia 
Varia is overgegaan naar een nieuwe drukker, wat eenzelfde kostenbesparing oplevert.  
 
Ledenadministratie 
In 2020 is Rinus Coert vervangen door Rein Bonhof als ledenadministrateur. Op 31 december 2020 
hadden we 338 leden. Er zijn 16 leden bijgekomen en er hebben er 15 opgezegd. Alle leden hebben 
een nieuwe ledenpas ontvangen. Er heeft een kwaliteitsslag plaatsgevonden m.b.t. IBAN-nummers 
en emailadressen van leden. Tevens is het gelukt meer leden te laten overgaan tot automatische 
incasso van de contributie. Er nog slechts 27 leden die hiertoe geen machtiging hebben afgegeven.  
 
Evenementen 
Op 4 en 5 januari 2020 was de KGCN met een stand aanwezig op het Kever Winterfestijn. De 
technische dag en voorjaarsrit zijn niet doorgegaan. Als alternatief is een virtuele rit gehouden met 
door leden aangeboden filmpjes en foto’s. De rit is op de website geplaatst. Op 13 september is de 
ALV gehouden met aansluitend de zomerrit. De leden werden hierbij getrakteerd op een lunch en 
drankje van de club. De najaarsrit en seizoensafsluiting zijn niet doorgegaan. Het bestuur heeft 
daarop besloten alle leden een brief te sturen inclusief mondmasker met Karmann Ghia logo.  
 
Reactie, PR en Website 
In 2020 is voor de Ghia Varia een nieuw contract afgesloten bij een nieuwe drukker. Hierdoor moest 
ook met een ander ontwerpprogramma gewerkt gaan worden. Ruben van der Goor heeft een aantal 
maanden meegedraaid met de redactie om dit nieuwe programma onder de knie te krijgen. Alle 
adverteerders hebben een nieuw contract ontvangen welke loopt van januari tot januari. M.b.t. de 
website zijn enkele verbeteringen doorgevoerd.  
 
Toekomstvisie 
Voor 2021 hoopt het bestuur dat georganiseerde evenementen doorgang kunnen vinden.  
Het bestuur zal zich inspannen om, indien noodzakelijk, alternatieven te bedenken. In 2021 zal een 
nieuw 5 jarig beleidsplan worden ontwikkeld.  


